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REFERAT 

Teams møte GU Bane 2022-2024 Norges Cykleforbund 

___________________________________________________________________

Dato: 1.6.2023 

Tid: 20-21:30 

Sted: Teams 

Til stede: Atle Kvålsvoll, Eystein Westgaard, Martin Feldman, Tone Hatteland 

Lima, Thomas Dahlsrud Jan Inge Hansen 

___________________________________________________________________ 

Agenda: 

1. Avdeling sport sine tanker om videre satsning fremover 

Atle som fungerende sportssjef deltok. Atle er kjent med GU Bane sin plan for 

utvikling av banesykling og satsning inn mot OL 2028. Planen er god og bør 

revideres ift utvikling og endringer. Vi må se på hvordan banesykling organiseres 

innenfor avdeling sport, og hvilke rolle og oppgaver landslagstreneren bør ha 

fremover. Atle har godt samarbeid med Kenneth og de ser på utvikling fremover. 

Det blir en utfordring fremover å se på hvordan det kan organiseres mer rundt 

banelag.  

COOP Hitech har en modell der det er egen tilpasning for ryttere som satser bane. 

Både ift hvilke ritt de kjører, og de har tilgang på trenere for bane.  

Martin spiller inn behov for større sportslig satsning fra forbundet. I dag er det for 

mange som er for seg selv, også på konkurranser utenlands. Flere og flere satser 

mer på banesykling. Deltakelsen i internasjonale ritt øker, og vi ser god utvikling i 

resultater.  

Det er god aktivitet på Sola. Blant annet har det nederlandske landslaget booket 

treningstid.  

Åpning av velodromen i Asker vil sette ytterligere fart i utviklingen.  

Enighet om å ha et møte tidlig høst, når GU Bane har revidert sin plan, for å se på 

hvordan vi best kan organisere oss og utnytte ressursene på best mulig måte. Atle 

støtter at det er behov for dette. Hampe vil starte opp med å jobbe en dag i uken fra 

om med juni. Han blir også involvert her. Kenneth vil fortsatt svare opp konkrete 

sportslige henvendelser angående bane. 

2. Status velodrom Asker, det neste store steget er montering av selve banen med 

oppstart nå i juni.  

Forrige uke ble det gjennomført et møte mellom forbundet sentralt, regioner og 

klubber, inkludert befaring i velodromen. Der er flere initiativ på gang med tanke 

på forberedelser, utdanning, rekruttering, trening og konkurranser. Det er noen ting 

som det ønskes mer konkrete avklaringer på sett fra lokale klubber sin side. Dag 



 
 

   
 

involveres, blant annet med et forslag om videre oppfølging, og gjerne månedlige 

statusmøter. 

3. Revidering av planen for utvikling av banesyklingen. Gjennomgang av planen v/ 

Jan Inge. Det kreves ikke mye endringer i planen. Jan Inge gjør noen justeringer og 

sender den ut for gjennomgang. Den skal være ferdig revidert til høstens møte med 

sport. 

4. Eventuelt  

Intet 

 


